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Grootegast, 29 juni 2024 
 
Geachte Gemeenteraad Westerkwartier, 
 
Via deze weg willen wij, het bestuur van Museumplein Grootegast, graag onze bedenkingen over het 
voorstel “Beleidskader musea gemeente Westerkwartier 2025-2028” onder uw aandacht brengen. 
 
In dit beleidskader wordt onderscheid gemaakt tussen geregistreerde musea en niet geregistreerde 
musea. Ons museumplein en de drie musea die hier onder vallen, zijn op dit moment niet 
geregistreerde musea.  
 
In dit nieuwe beleidsplan krijgen twee musea in de gemeente, die wel geregistreerd zijn, samen 
ongeveer 130.000 euro uit de pot van 210.000 euro, die voor musea is gereserveerd. Volgens dit 
beleidsplan krijgt elk ander museum een “waarderingssubsidie” van 1.000 euro.  
Wij vinden dit een enorm verschil en zien in dit “gebaar” geen waardering voor hetgeen wij de 
afgelopen jaren hier in de gemeente hebben opgezet.  

- Ons museumplein trok in 2023 22.900 bezoekers, waarmee wij 1/3 van het totale aantal 
museumbezoekers in onze gemeente, mochten ontvangen.  

- We hebben de gemeente een deel van ons pand ter beschikking gesteld voor de Oekraïense 
opvang, waardoor wij onze eigen plannen voor uitbreiding hebben uitgesteld. 

- 60 vrijwilligers steken wekelijks hun vrijetijd in ons Museumplein. 
- Wij werken geregeld mee aan activiteiten in het dorp, zoals bv. de Kerstmarkt 
- Museumplein Grootegast heeft het dorp Grootegast op de kaart gezet. 
- Museumplein Grootegast heeft een economisch impuls aan de regio gegeven. 

(Toeleveranciers, winkels, overnachtingsmogelijkheden etc.) 
 
Misschien dat u als raad zich afvraagt waarom wij (nog) geen geregistreerd museum zijn. Dit is echter 
een lang en moeizaam proces, die ook de nodige kosten met zich meebrengt. Iets wat door een 
volledig vrijwilligersorganisatie als de onze een bijna onneembare hindernis is en vele jaren in beslag 
zou nemen.  
 
Dat door de gemeente alleen gekeken zal worden of een museum geregistreerd is of niet, vinden wij 
erg bijzonder, gezien dit vanuit de overheid niet verplicht wordt aan de gemeente. De gemeente is 
zelf vrij in het bepalen van de verdeling van deze subsidie, lijkt ons. 
 
Vandaar onze oproep aan u als raad om dit beleidsplan-voorstel kritisch te beoordelen en bij te 
stellen, zodat een evenwichtiger ondersteuning voor de musea in de gemeente zal plaatsvinden. 
Volgens ons draait niet alles om dat ene vinkje, maar moet er ook gekeken en gewaardeerd worden 
wat alle andere musea zonder dat ene vinkje betekenen voor onze mooie gemeente. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Het Bestuur van 
Stichting Museumplein Grootegast 


